

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 1/2018

AIKA: 7.1.2018 klo 12.00

PAIKKA: Yhdistyksen kerhuhuoneisto,
Suvilahdenkatu 10 B, 5.krs

LÄSNÄ: Jemina Fallenius, puheenjohtaja
Sara Antonacci, sihteeri
Katja Hoppu
Santeri Aila
Daniel Barriskell
Helmi Hieta-aho
Inka Sajakoski
Olga Larinkari

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Fallenius avasi kokouksen kello 12.31.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Puheenjohtaja Fallenius kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Falleniusta ruoasta.

Todettiin myös roskapostin tulevan tarkastetuksi tulevaisuudessa esityslistan löytämiseksi.

Todettiin Valiokuntabondailua vietetyn. Kiitettiin Yleisvastaava Hieta-ahoa tapahtuman emännöinnistä.

Iloittiin ensimmäisestä hallituksen kokouksesta.

5. Postin jako

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu hakemaan toimiston ja kerhuhuoneiston postit ennen kokouksia ja jakamaan sen kokouksissa.

Todettiin myös muiden hallituksen jäsenten voivan hakea postin Hopun ollessa estynyt.

Vastaanotettiin joulukortit Oratorilta ja Valtio-opin opiskelijat ry:ltä.

Vastaanotettiin Ex nunc 3/2017 ja Codexpressen 7/2017.

6. Hallituksen järjestäytyminen

6.1 Hallituksen varapuheenjohtajan valinta

Keskusteltiin hallituksen varapuheenjohtajan valinnasta.

Valittiin hallituksen varapuheenjohtajaksi ulkoasiainvastaava Sajakoski.

6.2 Nimenkirjoitusoikeuden toteaminen

Todettiin nimenkirjoitusoikeuden määräytyvän yhdistyksen sääntöjen 23 §:n ja hallinto-ohjesäännön 9 §:n mukaisesti.

Valittiin hallituksen keskuudesta sääntöjen 23 §:n tarkoittamaksi hallituksen jäseneksi, tilavastaava Aila, joka voi yhdessä yhdistyksen puheenjohtajan, hallituksen puheenjohtajan, varapuheenjohtajan tai taloudenhoitajan kanssa kirjoittaa yhdistyksen nimen.

6.3 Toimikuntien ja OAVK:n toiminnasta vastaavien hallituksen jäsenten nimeäminen

Päätettiin puheenjohtaja Falleniuksen vastaavan oikeusapuvaliokunnan toiminnasta.

Päätettiin taloudenhoitaja Barriskellin toimivan hallituksen yhteyshenkilönä valmennuskurssitoimikunnan osalta.

Velvoitettiin vastaava kurssipäällikkö Antti Silvolahti raportoimaan hallitukselle valmennuskursseista kerran kuukaudessa.

Päätettiin taloudenhoitaja Barriskellin toimivan hallituksen yhteyshenkilönä Spex-toimikunnan osalta.

Päätettiin sihteeri Antonaccin toimivan hallituksen yhteyshenkilönä vuosijuhlatoimikunnan osalta.

Päätettiin kutsua vastaava vuosijuhlamarsalkka Pauliina Heikkonen käymään hallituksen kokouksessa.

Päätettiin tilavastaava Ailan toimivan hallituksen yhteyshenkilönä sillistoimikunnan osalta.

6.4 Myöhästymis-, poissaolo-, kuitti-, ja matkapuhelinhäiriösakko

Asetettiin myöhästymissakoksi 5 € ja poissaolosakoksi 8 €. Sakolta välttyy, mikäli ilmoittaa myöhästymisestään tai poissaolostaan viimeistään kaksi tuntia ennen kokouksen alkua ja syy on pätevä. Pätevyydestä päättää hallitus tapauskohtaisesti. Myöhästymisen ajankohta määräytyy hallituksen huoneessa olevasta kellosta.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu pitämään hallituksen huoneessa oleva kello Yleisradion aikamerkin mukaisessa ajassa.

Päätettiin matkapuhelinhäiriön ja muun siihen rinnastuvan häiriön aiheuttamisesta langetettavan 6€:n sakko. Hallituksen päätöksellä voidaan erikseen antaa lupa häiriön aiheuttamiseen.

Päätettiin Pykälän pankkikortilla tehtyjen ostoksien kuittien kadottamisesta langetettavan 5 €:n sakko.

Päätettiin kokousruoan myöhästymisestä langetettavan 10 € sakko.

Päätettiin käyttää kertyneet sakot viimeisen kokouksen tarjoiluihin.

Velvoitettiin sihteeri Antonacci pitämään kirjaa kertyneistä sakoista.

7. Virkailijoiden ja muiden luottamushenkilöiden nimeäminen

7.1 Yleisvaliokunta

Nimitettiin yleisvaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa 20.11.2017 tehtäviin valitut.

Todettiin yleisvaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa valitun Aino-Maija Rytty, Miko Mustonen, Lotta Virkkunen, Anna Huttunen, Laura Hollmén, Aleks Toivanen, Sofia Selkämaa, Veera Lipasti, Aleks Mettälä, Jatro Pihlavamäki, Otto Juga, Milja Sunikka, Axel Rosengren, Lauri Aine, Jonni Tiainen, Noora Ollitervo, Niclas Ruotsalainen, Aleksina Markkula, Elina Laitinen ja Kerttu Lempinen

7.2 Ulkoasiainvaliokunta

Nimitettiin ulkoasiainvaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa 20.11.2017 tehtäviin valitut.

Todettiin ulkoasiainvaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa valitun Nelli Erkko, Lauri Teräsvuori, Maisa Tuomela, Silja Viitala, Johanna Nieminen, Anniina Brederholm, Erika Saarinen, Anna Haapasalo, Heidi Karppinen, Annika Antikainen, Aurora Idänpään-Heikkilä, Nelli Rönkkö, Ella Kainulainen, Emma Holopainen, Jenni Nummela, Saga Lamminsivu, Tiia Nieminen, Emilia Lindgren, Emmi Tiensuu ja Roosa Lamberg.

7.3 Opintovaliokunta

Nimitettiin opintovaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa 20.11.2017 tehtäviin valitut.

Todettiin opintovaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa valitun Sara Piirainen, Johanna Kauppinen, Saara Palo, Anna Norros, Juuso Lumilahti sekä opintovaliokunnan opetuksenkehittämävastaaviksi erityisvalinnalla valitun Sara Aho ja Sakari Saari.

7.4 Yrityssuhdevaliokunta

Nimitettiin yrityssuhdevaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa 20.11.2017 tehtäviin valitut.

Todettiin yrityssuhdevaliokunnan jäseniksi valiokuntavaaleissa valitun Sami Reijonen, Lotta Sahamies, Sara Aronen, Touko Hakahuhta ja Hekma Peltonen sekä yrityssuhdetoimikunnan jäseniksi erityisvalinnalla valitun: Joel Rautiainen, Juho Roimaa ja Valtteri Isola.

7.5 Ansiomerkkitoimikunta

Nimitettiin yhdistyksen hallinto-ohjesäännön 36.1 §:n mukaisesti inspehtori Päivi Korpisaari ansiomerkkitoimikunnan puheenjohtajaksi ja yhdistyksen puheenjohtaja OTM Iina-Mari Supperi sekä hallituksen puheenjohtaja oik. yo Fallenius toimikunnan jäseniksi.

Keskusteltiin toimikuntaan nimettävistä muista jäsenistä.

Nimitettiin toimikunnan muiksi jäseniksi oik. yo Eero Rapola, oik. yo Katariina Järvi ja oik. yo Sini Tervo.

7.6 Tiedotustoimikunta

Nimitettiin yhdistyksen hallinto-ohjesäännön II luvun 15 § mukaisesti tiedotusvastaava Hoppu. tiedotustoimikunnan puheenjohtajaksi

Nimitettiin tiedotustoimikunnan muiksi jäseniksi yrityssuhdevaliokunnan sihteerin Lotta Sahamies, opintovaliokunnan sihteerin Johanna Kauppinen, ulkoasiainvaliokunnan tiedottaja Nelli Rönkkö, yleisvaliokunnan tiedottaja Miko Mustonen sekä Inter Vivoksen päätoimittaja Eveliina Syrjänen.

7.7 Pykäläviikkotoimikunta

Nimitettiin yleisvastaava Hieta-aho Pykäläviikkotoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Hieta-ahon esityksestä.

7.8 KV-viikkotoimikunta

Nimitettiin ulkoasiainvastaava Sajakoski KV-viikkotoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Sajakosken esityksestä.

7.9 Vuosijuhlatoimikunta

Nimitettiin Pauliina Heikkonen vastaavaksi vuosijuhlamarsalkaksi ja vuosijuhlatoimikunnan puheenjohtajaksi sekä Sara Laitinen ja Noora Vihonen vuosijuhlamarsalkoiksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Heikkosen esityksestä.

7.10 Sillistoimikunta

Nimitettiin Lauri Aine sillistoimikunnan puheenjohtajaksi.

Päätettiin nimittää muut jäsenet myöhemmin Aineen esityksestä.

8. Talous

8.1 Taloudenhoitajan valtuudet hyväksyä laskuja

Todettiin, ettei taloudenhoitaja Barriskellilla ole valtuutta hyväksyä epäselviä laskuja.

Valtuutettiin Barriskell hyväksymään selviä laskuja 2000 € asti sekä valmennuskurssien laskuja 10 000 € asti.

8.2 Taloudenhoitajan tilinkäyttöoikeudet

Oikeutettiin taloudenhoitaja Barriskell ja toimistosihteeri Sanna Vasama käyttämään yhdistyksen seuraavia Nordean ja Handelsbankenin tilejä ja tallelokeroa:

Nordea Senaatintori:

FI87 1014 3000 2174 44

FI09 1279 3000 5085 03

FI06 1228 3000 0701 91

Nordean tallelokero 1795

Handelsbanken:

FI39 3131 1001 6548 09

FI42 3131 1001 6654 25

FI20 3131 1001 6654 33

Valtuutettiin puheenjohtaja Jemina Fallenius, sihteeri Sara Antonacci, tiedotusvastaava Katja Hoppu, tilavastaava Santeri Aila, yleisvastaava Helmi Hieta-aho, ulkoasiainvastaava Inka Sajakoski ja opintovastaava Olga Larinkari käyttämään yhdistyksen tiliä FI39 3131 1001 6548 09.

Päätettiin poistaa Helinä Teittiseltä, Tuomas Rudangolta, Joel Ilveskerolta, Jami Vehviläiseltä, Teemu Liukkoselta, Lauri Laatuselta ja Johanna Heinosealta kaikki edellä mainitut valtuudet. Päätettiin tehdä asiasta valtakirja.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Barriskell lakkauttamaan vanhoja tilejä ja avaamaan uusia.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Barriskell käyttämään tallelokeroa, lakkauttamaan tallelokero sekä hankkimaan uusi tallelokero.

8.3 Yhdistyksen pankkikorttien käyttöoikeus

Valtuutettiin puheenjohtaja Fallenius, taloudenhoitaja Barriskell, sihteeri Antonacci, tiedotusvastaava Hoppu, tilavastaava Aila, yleisvastaava Hieta-aho, ulkoasiainvastaava Sajakoski ja opintovastaava Larinkari käyttämään yhdistyksen pankkikorttia yhdistyksen asioita hoitaessaan tavanomaisia ostoksia tehdessään. Tavanomaista suurempien ostosten tekemisestä päättää hallitus etukäteen. Asetettiin korteille käteisnostoraja 250 euroa päivässä kutakin korttia kohti.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Barriskell tilaamaan pankkikortit.

Poistettiin Helinä Teittiseltä, Tuomas Rudangolta, Joel Ilveskerolta, Jami Vehviläiseltä, Teemu Liukkoselta, Lauri Laatuselta ja Johanna Heinosealta oikeus käyttää yhdistyksen pankkikorttia.

8.4 Taloudenhoitajan palkkio

Todettiin yhdistyksen kokouksen päättäneen taloudenhoitajan palkkiosta.

8.5 Hallituksen ja valiokuntien pullarahat

Päätettiin hallituksen pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Päätettiin YVK:n ja UAV:n pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Päätettiin YSV:n pullarahan suuruudeksi 15 euroa.

Päätettiin OVK:n pullarahan suuruudeksi 10 euroa.

Päätettiin Helsinki Law Review'n pullarahan suuruudeksi 20 euroa.

Keskusteltiin tapahtumissa tarjottavan siivousruuan budjetin suuruudesta. Päätettiin budjetoida raha siivousruokaan sen tapahtuman budjetista, jossa siivousruokaa tarjotaan.

8.6 Valmennuskurssit

Keskusteltiin valmennuskursseista.

8.7 Tapahtumien budjetointi ja toteumat

Velvoitettiin hallituksen jäsenet tuomaan tapahtumia koskevat toteumat hallituksen kokouksiin hyväksyttäviksi. Todettiin toteumien tulevan pöytäkirjan liitteiksi.

Velvoitettiin hallituksen jäsenet seuraamaan virkansa alle kuuluvaa rahankäyttöä.

8.8 Muut talousasiat

Valtuutettiin Barriskell maksamaan TyEL-eläkevakuutusmaksu vuodelle 2018.

Valtuutettiin Barriskell maksamaan Royal Ravintolat Eliteltä tullut lasku.

9. Tila-asiat

9.1 Tilavuokrista sopiminen

Keskusteltiin tilavuokramenettelystä ja työnjaosta hallituksen sisällä sen suhteen.

Päätettiin lähtökohtaisesti kaikilta tilaa varaavilta tahoilta vaadittavan sekä siivoussitoumuksen että vekselin allekirjoittaminen. Todettiin vuokralaisen voivan maksaa ulkopuolisen siivoussitoumuksen sijasta. Todettiin vekselin osalta edellä sanotusta voitavan poiketa

pienimuotoisempien tilaisuuksien, kuten yhdistyksen valiokuntien tai kerhojen kokoontumisen, kohdalla.

Käsiteltiin hallitukselle tulleet tilavuokra-anomukset.

Keskusteltiin sulkuohjeista ja siivousvarastoon kuuluvien tarpeiden listaamisesta.

10. Opintoasiat

10.1 Seminaarivapaapaikat

Keskusteltiin seminaarivapaikkojen myöntämisestä.

10.2 OVK:n Minne vaihtoon? -ilta 30.1.

Opintovastaava Larinkari kertoi tapahtuman ohjelmasta ja puhujista. Keskusteltiin tapahtuman tarjoiluista.

10.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Larinkari kertoi OVK:n tulevasta kokouksesta.

Larinkari kertoi yhteydenpidostaan tiedekuntaan ja Codexin opintovastaavaan.

Larinkari kertoi ajankohtaisista opintoasioista ja niihin liittyvästä tiedottamisesta Oikkarit Portsussa-ryhmään.

Kokoustauko alkoi kello 14.38.

Kokoustauko päättyi kello 14.54.

11. Ulkoasiat

11.1 Kirjeet sisarainejärjestöille ja muille yhteistyökumppaneille

Päätettiin laatia neljä erilaista esittäytymiskirjettä: yksi ainejärjestöille, yksi virallisempi asianajotoimistoille ja muille yhteistyökumppaneille ja kaksi kansainvälisissä yhteyksissä käytettäväksi.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu ja ulkoasiainvastaava Sajakoski huolehtimaan kirjeiden laatimisesta ja lähettämisestä.

11.2 Vuosijuhlaedustamisen korvaaminen

Todettiin sisarainejärjestöjen vuosijuhlien osalta yhdistyksen kokouksen päätöksen mukaisesti korvattavan hallituksen jäsenille illalliskortit sekä matkakulut halvimman järkevimmän matkustustavan mukaan.

Päätettiin myös muiden kuin sisarainejärjestöjen vuosijuhlien osalta korvattavan kullekin

hallituksen jäsenelle kahtien vuosijuhlien illalliskortit kokonaan. Päätettiin tämän jälkeen vuosijuhlille osallistuttaessa korvata puolet illalliskortin hinnasta. Todettiin tämän korvauskäytännön edistävän hallituksen mahdollisuuksia edistää yhdistyksen suhteita toisiin yhdistyksiin. Velvoitettiin hallituksen jäsenet kiinnittämään tähän huomiota vuosijuhlille osallistuessaan.

Päätettiin tarjota vapaita vuosijuhlapaikkoja ensisijaisesti valiokuntien varapuheenjohtajille ja vasta tämän jälkeen muille valiokuntalaisille.

11.3 Kevään KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi KV-viikkoja järjestettävän keväällä seuraavasti:

- Bergen 19.1.-22.1.
- Århus 7.2.-11.2.
- Orator 13.2.-18.2.
- Lex 13.3.-17.3.
- Pykälä 11.4.-15.4.

Sajakoski kertoi Bergenin KV-viikolle lähtevän Anna Haapasalo.

Sajakoski kertoi omasta osallistumisestaan kevään KV-viikoille.

Keskusteltiin vuosijuhlamarsalkkojen ja isäntien osallistumisesta sisar- ja ystävääinejärjestöjen vuosijuhlille ja silliksille.

Keskusteltiin ensikertalaiskiintiöstä. Todettiin ettei ensikertalaisuuskiintiötä muuteta.

11.4 Matka-avustukset KV-viikoille

Todettiin matka-avustuksista päätetyn yhdistyksen talousarviossa.

11.5 Pykälän KV-viikko

Ulkoasiainvastaava kertoi suunnitelmistaan Pykälän KV-viikkoa koskien.

11.6 Muut ulkoasiat

Keskusteltiin bubbluksen huomioimisesta valittaessa sillispaikkaa.

Tiedotusvastaava Hoppu jakoi postin.

Vastaanotettiin kutsu Matlu ry:n 24. vuosijuhlille la 27.1.2018. Päätettiin siirtää kutsu valiokunnille.

Vastaanotettiin kutsu Teologian ylioppilaiden tiedekuntayhdistyksen 165. vuosijuhlille ti 6.2.2018. Päätettiin siirtää kutsu valiokunnille.

Vastaanotettiin kutsu edustajistoryhmä HELPn 27.vuosijuhlille pe 2.2.2018. Todettiin hallituksen olevan estynyt osallistumaan kyseisille vuosijuhlille. Todettiin vuosijuhlille lähtevät henkilöt päätettävän myöhemmin.

Vastaanotettiin kutsu Yliopiston farmasiakunta ry:n 130. vuosijuhlille la 17.2.2018. Päätettiin yhdistystä lähtevän edustamaan puheenjohtaja Falleniuksen lisäksi sihteeri Antonacci ja yleisvastaava Hieta-aho.

Todettiin ulkoasiainvastaava Sajakosken hoitavan ilmoittautumiset vuosijuhlille.

Keskusteltiin Pikkulaskiaisesta.

Sajakoski kertoi 10.1.2018 vaihto-opiskelijoille järjestettävästä Welcome Fairista ja totesi UAV:n vaihtarivastaava Idänpään-Heikkilän esittelevän siellä Pykälää.

Keskusteltiin vaihtari-illasta ja vaihtarisitseistä.

Kokoustauko alkoi kello 16.35.

Kokoustauko päättyi kello 16.43.

12. Tiedotusasiat

12.1 Virkailijaluettelo

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu laatimaan virkailijaluettelo vuodelle 2018.

12.2 HYYn kalenteri

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu kokoamaan kalenteriin tulevat tiedot.

12.3 Pöytäkirjojen julkisuus

Todettiin hallituksen pöytäkirjojen olevan julkisia yhdistyksen hallinto-ohjesäännön 6.3 § mukaisesti.

Keskusteltiin pöytäkirjojen julkistamisen käytännön järjestelyistä. Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu siirtämään tarkistettut pöytäkirjat yhdistyksen kotisivuille.

Todettiin valiokuntien tiedottajien siirtävän valiokuntien pöytäkirjat yhdistyksen kotisivuille.

12.4 Sähköpostilistat

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu ylläpitämään hallituksen sähköpostilistaa.

Velvoitettiin Hoppu pitämään yllä myös yhdistyksen muita sähköpostilistoja.

12.5 Kotisivut internetissä

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu päivittämään yhdistyksen kotisivuja säännöllisesti ja ilmoittamaan hallituksen sekä valiokuntien kokouksista kotisivuilla.

Velvoitettiin kaikki hallituksen jäsenet tarkistamaan yhdistyksen kotisivujen omaa virkaansa koskevat asiat ja ilmoittavan Hopulle mahdollisesti tarvittavista muutoksista.

12.6 Käyntikortit

Päätettiin käyntikorttien hankkimisesta yrityssuhdevastaava Isolalle, yrityssuhdevastaava Roimaalle sekä yrityssuhdevastaava Rautiaiselle.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu kilpailuttamaan ja tilamaan käyntikortit.

Keskusteltiin digikäyntikorttien hankkimisesta hallituksen jäsenille.

12.7 Pykäläviikon toimikuntakutsut

Päätettiin Pykäläviikon toimikuntakutsut lähetettävän tiedotusvastaava Hopulle 10.1. mennessä.

Päätettiin hakuajan alkavan heti toimikuntakutsujen saapuessa yhdistyksen sähköpostilistalle ja päättyvän 28.1.

Päätettiin Pykäläviikon toimikuntia markkinoitavan sosiaalisessa mediassa.

12.8 Muut tiedotusasiat

Tiedotusvastaava Hoppu totesi antavansa kaikille hallituksen jäsenille tunnukset yhdistyksen sosiaalisen median kanaviin.

Todettiin kaikille yhdistyksen sosiaalisen median kanavia käyttäville jaettavan toimintaohjeistus.

Keskusteltiin mediakortin tilaamisesta.

Keskusteltiin Varjo-opinto-oppaan mainoksista.

13. Yrityssuhdeasiat

13.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Antonacci kertoi menneestä yhteistyötapaamisesta.

13.2 Muut yrityssuhdeasiat

Sihteeri Antonacci kertoi YSV:n ensimmäisen kokouksen pidettävän perjantaina 12.1.2018.

Sihteeri Antonacci kertoi pitävänsä virkakohtaisia tapaamisia alkuviikosta.

14. Yleisasiat

14.1 Tapahtumat ja niiden ajankohdat

14.1.1 Vaihtokaronkka 11.1.

Keskusteltiin Vaihtokaronkan järjestelyistä.

Keskusteltiin sitsejä edeltävästä info-kierroksesta.

14.1.2 Siivousbileet 14.1.

Keskusteltiin Siivousbileiden työnjaosta.

Päätettiin laittaa muistutus Siivousbileistä yhdistyksen viikkotiedotteeseen.

14.1.3 Phuksiristeily 22.-23.1.

Keskusteltiin Phuksiristeilyn aikatauluista.

Todettiin Justus ry:n ja Stadgan r.f.:n olevan ensimmäistä kertaa risteilyllä mukana.

Keskusteltiin muiden hallitusten tapaamisesta risteilyllä.

14.1.4 Kevätkauden avajaiset 24.1.

Todettiin Kevätkauden avajaisia vietettävän Blockissa.

Keskusteltiin tapahtuman etkoista.

14.1.5 Haalaribileet 3.2.

Päätettiin kutsua haalaritoimikunnan puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja hallituksen kokoukseen.

14.1.6 Vaihtarisitsit 7.2.

Keskusteltiin tapahtuman laulunjohtajista.

14.1.7 Laskiainen 13.2.

Keskusteltiin laskiaissitsien järjestelyistä.

Keskusteltiin tapahtuman laulunjohtajista.

Keskusteltiin järjestelyistä Laskiaisriehan ständejä varten.

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi Kertun kepittäjäisiä markkinoitavan Laskiaisriehassa.

Päätettiin ulkoasiainvastaava Sajakosken lähettävän hakukuulutuksen Laskiaisriehan mäenlaskuun yhdistyksen sähköpostilistalle.

14.1.8 Ystävänpäiväsitsit 15.2.

Todettiin Kannunvalajat ry:n hallituksen tulevan tutustumaan Pykälän hallitukseen ennen sitsejä.

14.1.9 Kertun kepittäjäiset 21.3.

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi tapahtumaa valmistelevien tiimien olevan jaettu. Hieta-aho kertoi tiimien ryhtyneen töihin.

Hieta-aho kertoi tapahtuman markkinoinnista.

Keskusteltiin tapahtumaan lähetettävistä kutsuista.

14.1.10 Pykälä-viikko 9.-15.4.

Keskusteltiin Pykälä-viikon tapahtumista.

Keskusteltiin Hukkaputkesta.

14.1.11 Vappu

Keskusteltiin vapputoimikunnasta ja vappuviikon mahdollisesta uudesta sisällöstä.

Keskusteltiin Vappubooleista.

Keskusteltiin Pykälälaakson järjestelyistä.

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi vappuaaton bileiden esiintyjästä.

14.1.12 Muut tulevat tapahtumat

Ei uutta asiaa muista tulevista tapahtumista.

14.2 Muut yleisasiat

Ei muita yleisasioita.

Kokoustauko alkoi kello 18.37.

Kokoustauko päättyi kello 18.41.

15. Yhdistyksen virkailijoiden ja toimihenkilöiden kutsuminen hallituksen kokouksiin

Päätettiin kutsua OAVK:n puheenjohtaja Sebastian Pohja, Inter Vivoksen päätoimittaja Eveliina Syrjänen, HLR:n päätoimittaja Iris Lampela, Paragraaffi Oy:n toimitusjohtaja Sofia Rahikainen sekä hallituksen puheenjohtaja Antti Kähkönen, vastaava kurssipäällikkö Antti Silvolahti sekä avustavat kurssipäälliköt Ella Hirvenkari, Julia Sundström ja Sinia Raittila sekä yritysuhdetoimikunta tutustumaan vuoden 2018 hallitukseen.

Todettiin hallituksen menevän tapaamaan yhdistyksen toimistosihteerä yhdistyksen toimistolle.

16. Yhdistyksen kevätkokous

Keskusteltiin yhdistyksen kevätkokouksen ajankohdasta.

Keskusteltiin mahdollisesta tarpeesta pitää ylimääräinen yhdistyksen kokous.

17. Muut esille tulevat asiat

17.1 Vuosijuhlat

Todettiin hallituksen käyvän kutsuvieraslistan läpi seuraavassa hallituksen kokouksessa.

17.2 Dekaanin illallinen

Todettiin dekaanin tulevan 27.2.2018 Pykälään illalliselle.

Todettiin mahdollisesti illalliselle kutsuttavan myös varadekaanit ja koulutusohjelmien vetäjät.

17.3 Yhdistyksen puheenjohtajan tapaaminen

Todettiin hallituksen menevän yhdistyksen puheenjohtajan luo illalliselle 16.2.2018.

17.4 Hallituksen pullavuorot

Päätettiin hallituksen pullavuorojen määräytyvän istumajärjestyksen mukaan.

17.4 Arkisto

Todettiin hallituksen huolehtivan tarvittavan dokumentaation arkistoisesta sekä pöytäkirjojen liitteiden toimittamisesta sihteeri Antonaccille pöytäkirjoja varten.

17.5 Muut asiat

Keskusteltiin mahdollisista ajanvietoista ystäväainejärjestöiden kanssa.

Keskusteltiin HVK:sta.

Keskusteltiin SAKKEsta.

18. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan keskiviikkona 10.1.2018 kello 18.30.

Todettiin sihteeri Antonaccilla olevan pullavuoro seuraavassa kokouksessa.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Fallenius päätti kokouksen kello 19.11.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Jemina Fallenius
Puheenjohtaja

Sara Antonacci
Sihteeri